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AKADEMICKÝ SENÁT FAKULTY ELEKTROTECHNIKY A INFORMATIKY STU V BRATISLAVE 

Zápisnica č. 1 / 2025 

zo zasadnutia AS FEI STU, ktoré sa konalo dňa 28. 1. 2025 v B-klube FEI STU 

Prítomní:  
Zamestnanecká časť: 17 ospravedlnení: Michal Tölgyessy 
 
Študentská časť: 6 ospravedlnení: Eunika Farkašová, Tomáš Tomčo, Izabela Trepáčová 

 
Hostia: prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., dekan fakulty 

RNDr. Soňa Kotorová, PhD., prodekanka pre bakalárske štúdium 
Ing. Stanislav Sojak, PhD., prodekan pre inžinierske a doktorandské štúdium 
doc. Ing. Andrej Babinec, PhD., prodekan pre medzinárodné vzťahy 
a spoluprácu s praxou 
prof. Ing. Martin Weis, DrSc., prodekan pre vedu, výskum a ľudské zdroje 
Mgr. Peter Miklovič, PhD., tajomník fakulty 
prof. Ing. Alena Kozáková, PhD., predsedníčka fakultného výboru ZOO pri FEI 
STU  

Prezenčné listiny sú prílohou č. 1 tejto zápisnice. 

Program: 
1. Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov a overovateľov zápisnice. 
2. Schválenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia AS FEI STU. 
3. Aktuálne otázky FEI STU. 
4. Schvaľovanie dokumentu Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych študijných 

programov na FEI STU pre akademický rok 2025/2026 (v prílohe). 
5. Schvaľovanie dokumentu Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych študijných 

programov na FEI STU pre akademický rok 2025/2026 (v prílohe). 
6. Schvaľovanie dokumentu Ďalšie podmienky prijatia na štúdium doktorandských 

študijných programov na FEI STU pre akademický rok 2025/2026 (v prílohe). 
7. Rôzne. 
8. Záver. 

K bodu 1 / Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov a overovateľov 
zápisnice. 
Predseda senátu privítal všetkých prítomných senátorov aj hostí na prvom tohoročnom zasadnutí. 
Prvé hlasovanie sa týkalo programu zasadnutia.  
 

Súhlasím s navrhnutým programom zasadnutia. 
Prítomní: 22 
Výsledky hlasovania   za: 22 proti: 0 zdržali sa: 0 

Program rokovania bol schválený, následne sa hlasovalo o skrutátoroch a overovateľoch tejto 
zápisnice. 
 
Súhlasím s navrhnutými skrutátormi. 
Prítomní: 22 
Výsledky hlasovania   za: 22 proti: 0 zdržali sa: 0 



  Zápisnica č. 1 / 2025 AS FEI STU 
  zo dňa 28. 1. 2025 
 

2 
 
 

Skrutátori  – senátori Bisták a Szabo boli schválení. 

Súhlasím s navrhnutými overovateľmi zápisnice. 
Prítomní: 23 
Výsledky hlasovania   za: 23 proti: 0 zdržali sa: 0 

Overovatelia zápisnice  – senátor Beláň a senátor Berki boli schválení. 

K bodu 2 / Schvaľovanie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia. 
Predseda senátu sa spýtal, či prítomní senátori súhlasia so znením poslednej zápisnice tak, ako im bola 
poslaná mailom 5.12.2024.  
 

Súhlasím so znením zápisnice z predošlého rokovania AS FEI STU. 
Prítomní: 23 
Výsledky hlasovania   za: 23 proti: 0 zdržali sa: 0 

Zápisnica č. 3/2024 bola schválená.  

K bodu 3 / Aktuálne otázky.  
Predseda senátu odovzdal slovo dekanovi fakulty, ktorý hovoril o nasledovnom: 

• V jedálni prebiehajú úpravy podľa časového aj vecného harmonogramu,  
o jedná sa o komplexnú rekonštrukciu hlavne v kuchyni,  
o okrem iného sa kvôli akustike robil aj nový strop,  
o stavebné práce by mali byť ukončené v druhej polovici februára, 
o následne sa bude pokračovať dezinfekciou priestorov, aby RÚVZ mohol posúdiť, či je 

objekt vhodný na svoj účel, 
o ak áno, začne sa s navážaním zariadení do kuchyne (výhradne elektrických, nie 

plynových), 
o skúšobná prevádzka jedálne by mala byť spustená 1.4.2025, 
o pracuje sa aj na opätovnom zavedení kreditového systému, 
o bude menovaná stravovacia komisia, 
o priestory na prízemí sa budú rekonštruovať neskôr, momentálne slúžia ako záložná 

prednášková miestnosť vzhľadom k pripravovanej rekonštrukcii bloku B, 

• STUBA – EUBA 
o zmluva na rekonštrukciu stále nie je podpísané kvôli zložitým administratívnym 

úkonom - pracuje sa na tom, aby boli splnené všetky zákonné náležitosti, 
o v rámci pripravovanej rekonštrukcie prebiehajú prípravné práce - niektoré ústavy sa 

sťahujú k iným, ktoré by s tým mali rátať. Ak je problém, treba sa obrátiť na poverenú 
osobu za ústav, na úrovni fakulty je poverenou osobou Ing. Paulech, 

▪ senátor Beláň potvrdil, že nie všetky priestory boli pripravené tak, ako čakali, 
dekan preto požiadal o ústretovosť a dialóg, aby sa tak stalo,   

o v rámci procesu dochádza k početnému vyraďovaniu majetku, 
o sťahovanie by sa malo ukončiť do začiatku semestra. 

• Rozpis dotácie pre rok 2025 
o rozpočet STU bude schválený pravdepodobne skôr, ako po iné roky, 
o nastali určité zmeny - z rozpočtu pre pedagogiku boli vyňaté položky, ktoré s ňou 

nesúvisia,  
o v rámci chyby z minulého roka bude FEI STU doplatených cca 140 000 €, ktoré budú 

rozdelené podľa bežného vzorca. 

• Projekty 
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o FEI získala 11 projektov týkajúcich sa digitalizácie, 3 projekty pre dekarbonizáciu, 
a ďalšie 3 ako spolupartner, 

o sme zrejme najúspešnejším riešiteľom projektov v rámci fakúlt v celej SR. 

• DOD 2025 bude vo štvrtok, 30.1.2025.  

K aktuálnym otázkam neboli žiadne iné dotazy. 

K bodu 4 / Schvaľovanie dokumentu Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych 
študijných programov na FEI STU pre akademický rok 2025/2026. 
Predseda senátu požiadal prodekanku Kotorovú o zhrnutie k predkladanému materiálu. Prodekanka 

informovala, že v rámci ďalších podmienok prijatia na Bc. štúdium došlo k niekoľkým zmenám. 

Prijímacie skúšky sa oproti predchádzajúcemu roku, kedy boli len pre ŠP Aplikovaná informatika, budú 

robiť už aj pre ŠP Robotika a kybernetika, Elektronické systémy a návrhy čipov a Informačné 

a komunikačné technológie.  

Pri posudzovaní znalosti slovenského jazyka sa bude vyžadovať úroveň B2, ktorá musí byť garantovaná 

jazykovými školami s certifikátom na Slovensku alebo jazykovým centrom STU. 

Následne sa k dokumentu vyjadril predseda pedagogickej komisie, senátor Jančárik, ktorý informoval, 

že PK na svojom zasadnutí materiál prerokovala, a AS FEI STU odporúča materiál schváliť. 

Senátorka Chudá upozornila na bonifikáciu uchádzačov za účasť na matematických olympiádach, kde 

je podľa krajov a umiestnenia rozdielne bodové ohodnotenie, čo značne niektorých znevýhodňuje. 

Prodekanka Kotorová podotkla, že táto vec je už istým spôsobom upravená. 

Dekan informoval, že vedenie fakulty vyčlenilo finančnú sumu na zabezpečenie prijímacích skúšok. 

Organizačne prijímacie skúšky zabezpečujú príslušné ústavy v spolupráci s oddelením matematiky 

(UIM). 

Predseda senátu dal následne hlasovať o predloženom materiáli „Ďalšie podmienky prijatia na 

štúdium bakalárskych študijných programov na FEI STU pre akademický rok 2025/2026“. 

Prítomní: 23 
Výsledky hlasovania   za: 23 proti: 0 zdržali sa: 0 

Uznesenie 1/25.1 
AS FEI STU dňa 28.01.2025 schválil „Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych 

študijných programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 

2025/2026", ktorý nahrádza dokument „Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych 

študijných programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 

2024/2025", zo dňa 23.01.2024. 

Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov na FEI STU pre akademický 
rok 2025/2026 sú prílohou č. 2 tejto zápisnice. 

K bodu 5 / Schvaľovanie dokumentu Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych 
študijných programov na FEI STU pre akademický rok 2025/2026. 
Prodekan Sojak informoval, že k významným zmenám oproti minulému roku nedošlo, mení sa iba 

forma doručovania dokumentov. Požadovaná jazyková úroveň uchádzačov je B2. 

Predseda PK Jančárik potvrdil, že ide o sprísnenie jazykovej úrovne. Na zasadnutí materiál prerokovali 

a AS odporúčajú tento návrh schváliť. 

Predseda senátu dal následne hlasovať o predloženom materiáli „Ďalšie podmienky prijatia na 

štúdium inžinierskych študijných programov na FEI STU pre akademický rok 2025/2026“. 
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Prítomní: 23 
Výsledky hlasovania   za: 23 proti: 0 zdržali sa: 0 

Uznesenie 2/25.1 
AS FEI STU dňa 28.1.2025 schválil „Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych 

študijných programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 

2025/2026", ktorý nahrádza dokument „Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych 

študijných programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 

2024/2025", zo dňa 23.1.2024. 

Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych študijných programov na FEI STU pre akademický 
rok 2025/2026 sú prílohou č. 3 tejto zápisnice. 

K bodu 6 / Schvaľovanie dokumentu Ďalšie podmienky prijatia na štúdium doktorandských 
študijných programov na FEI STU pre akademický rok 2025/2026. 
Prodekan Sojak uviedol, že v tomto prípade zmeny nenastali. Predseda PK informoval, že komisia  

odporúča po prerokovaní materiál schváliť. 

Predseda senátu dal následne hlasovať o predloženom materiáli „Ďalšie podmienky prijatia na 

štúdium doktorandských programov na FEI STU pre akademický rok 2025/2026“. 

Prítomní: 23 
Výsledky hlasovania   za: 23 proti: 0 zdržali sa: 0 

Uznesenie 3/25.1 
AS FEI STU dňa 28.1.2025 schválil „Ďalšie podmienky prijatia na štúdium doktorandských 

študijných programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 

2025/2026", ktorý nahrádza dokument „Ďalšie podmienky prijatia na štúdium doktorandských 

študijných programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 

2024/2025", zo dňa 23.1.2024. 

Ďalšie podmienky prijatia na štúdium doktorandských študijných programov na FEI STU pre 
akademický rok 2025/2026 sú prílohou č. 4 tejto zápisnice. 

K bodu 7 / Rôzne. 
Predseda senátu dal priestor na diskusiu. 

Senátorka Chudá sa pýtala, ako je to v prípade, keď pošta nedoručí pozvánku na prijímacie pohovory, 

či sa nedá oznámiť uchádzačom termín prostredníctvom AIS? Prodekanka Kotorová uviedla, že zatiaľ 

nie, ak sa uchádzač nedostaví preto, že mu nebola doručená pozvánka, dostane náhradný termín. 

Predseda senátu uviedol, že informácia o termíne prijímacej skúšky je dostupná aj na webe a iných 

informačných kanáloch. Senátor Jančárik sa zaujímal či je o doručení  doklad, prodekanka uviedla, že 

sa posiela s návratkou. 

Predsedníčka ZOO informovala, že KZ je už na podpise u rektora STU. Čo sa týka KZ vyššieho stupňa, 

stále nie je podpísaná, rokuje sa o 7 % navýšení platov v septembri 2025 a januári 2026.  

K bodu 8 / Záver. 
Všetkým prítomným sa predseda senátu poďakoval za účasť, senátorke Chudej aj za prácu, keďže 
k 28.2.2025 končí TPP a nebude už členkou senátu. 

 
 

Podpisy sú na ďalšej strane. 
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____________________________ 
 

prof. Ing. Peter Hubinský, PhD., v.r. 
predseda AS FEI STU 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina 
2. Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov na FEI STU pre 

akademický rok 2025/2026. 
3. Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych študijných programov na FEI STU pre 

akademický rok 2025/2026. 
4. Ďalšie podmienky prijatia na štúdium doktorandských študijných programov na FEI STU pre 

akademický rok 2025/2026. 
 

Overovatelia: 

prof. Ing. Anton Beláň, PhD.    ______________________ 

  

Ing. Martin Berki     ______________________ 

 

 
Zapísala dňa 28.1.2025:     Slavomíra Mészárosová,  

  tajomníčka AS FEI STU 


